
Zápis č. 3 z jednání Finanční komise AS VŠE 

Datum a čas jednání:  20. května 2019 od 11:00  

Přítomni:   prof. Král, Mgr. Čapková, Ing. Mazouch, Ing. Stehlíková, doc. Zelenka   
Omluveni:      Ing. Ševčíková, PhDr. Váňa 

Host:    Ing. Tomáš Zouhar 

Finanční komisi AS VŠE byly k projednání doručeny tři dokumenty, které budou předmětem jednání 
na zasedání AS VŠE konaném 20. května 2020 od 13:00: 

1. Výroční zpráva o hospodaření VŠE 2018 
2. Výroční zpráva o činnosti VŠE 2018 
3. Závěrečná zpráva o dosažení cílů Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze na roky 
2016–2018 
 
1. Výroční zpráva o hospodaření VŠE 2018 
Finanční komise projednala Výroční zprávu o hospodaření následujícím způsobem: členové finanční 
komise nejprve požádali o úvodní slovo kvestora VŠE Ing. Tomáše Zouhara;  ten pak v návazné 
diskusi reagoval na náměty a otázky přítomných členů finanční komise. Do diskuse se zapojili všichni 
přítomní členové finanční komise.  
 
2. Výroční zpráva o činnosti VŠE 
Finanční komise projednala Výroční zprávu o činnosti následujícím způsobem: členové finanční 
komise nejprve požádali o úvodní slovo kvestora VŠE Ing. Tomáše Zouhara; ten krátce okomentoval 
ty části výroční zprávy, které se týkají hospodaření VŠE. V následné části jednání proběhla diskuse 
k celému materiálu, do které se zapojili všichni přítomní členové finanční komise.  
 
3. Závěrečná zpráva o dosažení cílů Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze 
na roky 2016–2018 
K materiálu členové FK vyjádřili řadu námětů, které byly předmětem diskuse. 
 
Po diskusi proběhlo hlasování k předloženým materiálům s následujícím závěrem, který byl 
jednomyslně schválen: 
 
Finanční komise AS VŠE v Praze schvaluje  

a) Výroční zprávu o hospodaření VŠE 2018 a 

b) Výroční zprávu o činnosti VŠE za rok 2019.  

Zároveň finanční komise doporučuje tento závěr přijmout i jednání AS VŠE. 

c) Finanční komise ukládá prof. Královi, Ing. Mazouchovi a Ing. Stehlíkové, aby na závazném 
jednání AS VŠE podrobněji vysvětlili své náměty na úpravu textu Závěrečné zprávy o dosažení 
cílů Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze na roky 2016–2018 s tím, že 
Finanční komise se domnívá, že náměty na úpravu jsou takového rázu, že by měly být 
zapracovány do upravené verze, o které by mělo být hlasováno na dalším jednání AS VŠE. 
 
Jednání bylo ukončeno 20. května 2019 ve 13:30 hodin. 

Praha 20. května 2019   

Zapsal: Bohumil Král, předseda Finanční komise AS VŠE 


